

**建筑与交通工程学院 2023 年研究生国家奖学金申请得分统计表**

学号	姓名	加分类型	类型	得分
21152303023	韦芳芳	Effect of the envelope structure on the indoor thermal environment of flow-energy residential building in humid subtropical climate: In case of brick-timber vernacular dwelling in China (除导师外第一作者, 合著)	SCI 二区论文	24
		桂北山区传统木构民居夏季室内热环境实测与分析 (除导师外第一作者, 合著)	CSCD	9
		第一届桂林电子科技大学“研在桂电, 榜样有我”获“学术之星”	校级奖励	0.5
		小计		33.5
22152303007	朱玲霞	Drying Kinetics of a Single Biomass Particle Using Fick's Second Law of Diffusion (除导师外第一作者, 合著)	SCI 三区论文	12
		Predicting Final PCDD/F Emissions by Coupling Adsorption Model of Activated Carbon and Relationships of PCDD/Fs and Flue Gas Compositions (除导师外第一作者, 合著)	SCI 三区论文	12
		一种垃圾池通风除臭系统及其调控方法 (申请号: 202211613282.3) (除导师外第一发明人)	发明专利受理	2
		小计		26
21152303013	李超华	Study on the Dynamic Mechanism of the Desiccation Crack Initiation and Propagation in Red Clay (除导师外第一作者, 合著)	SCI 三区论文	12
		Quantitative analysis of the desiccation crack evolution in red clay based on digital image correlation technology (除导师外第一作者, 合著)	SCI 四区论文	9.6
		一种常水头渗透试验的制样装置. (专利号: 202320503290.6) (第一发明人)	实用新型授权	3
		校级研究生创新项目第一负责人: 融合稳定飞灰用作路基填料的强度及稳定性研究 (项目号: 2023YCX189)	学术科研	1
		小计		25.6
21152303015	梁锦灿	An Anti-Condensation Radiant Heating Floor System in Buildings under Moistening Weather (除导师外第一作者, 合著)	SCI 三区论文	12
		A Review of Studies on Heat Transfer in Buildings with Radiant Cooling Systems (除导师外第二作者, 合著)	SCI 三区论文	3
		小计		15